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 Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka,  Dyrektor Departamentu Infrastruktury ��”Wojciech
Siporski i Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Wojciecha Płaza wzięli
udział  w  spotkaniu  jednostek  samorządowych  zainteresowanych  realizacją  projektu  w
ramach  Programu  Operacyjnego  Rozwoju  Polski  Wschodniej  pn.  „Likwidacja  barier
rozwojowych-  most  na  Wiśle”  .

 W trakcie spotkania przedstawiciele samorządu województwa przedstawili obecną sytuację
realizacji  tego  projektu  zaistniałą  po  wizycie  (w  miesiącu  marcu  br.)  u  wiceministra
Krzysztofa  Hetmana  w Ministerstwie  Rozwoju  Regionalnego.  Ustalono  wówczas  zasady
realizacji  projektów  drogowych  wraz  z  budową  mostu  w  Połańcu  i  współpracy  z
województwem podkarpackim.
Przekazano informację dotyczącą podjęcia uchwały przez Zarząd Województwa w sprawie
zmiany zakresu zadania, jak również propozycję porozumienia pomiędzy Województwem
Świętokrzyskim  a  Powiatem  Staszowskim  i  gminami:  Staszów,  Połaniec  i  Rytwiany  w
zakresie przygotowania i realizacji projektu pod względem pozyskania terenu i opracowania
części dokumentacji. Przedstawiciele  administracji samorządowej wyrazili pełną gotowość
do współpracy i współfinansowania w/w czynności.

 Podkreślona  została  rola  decyzji  leżących  po  stronie  samorządu  województwa
podkarpackiego i uzależnienia naszych działań od stanowiska Zarządu tego województwa
oraz akceptacji i podpisania przez stronę podkarpacką projektu umowy o współpracy w celu
realizacji tego zadania inwestycyjnego.


